
Fra: Kristin Nåmdal 
Sendt: 28. mai 2015 13:48 
Til: 'Bjarte Vatnøy' 
Emne: SV: Havrevågen 
 
Hei, viser til telefonsamtale der du etterlyser ditt innspel til kommuneplanen sin arealdel. 
Innspelet om hytter i Havrevågen er ikkje tatt til følgje i denne planperioden.  Meland kommune er ikkje 
ein kommune som satsar  mykje på tilrettelegging for fritidsbustader,vi er ein attraktiv bukommune. 
Område er heller ikkje med  grunna omsyn til landskap, natur og friluftsliv. Delar av Havrevågen har fått 
omsynssone friluftsliv og har registrert høge landskapskvaliteter, som er ein del av 
strandsonekartlegginga utført i samband med rullering av kommuneplanen. Sjølve Havrevågen ligg som 
eit skarvert område i sårbarhetskartet som seier at det ikkje bør byggjast her. 
Du nemnde at bustader også var aktuelt i same område i telefonsamtale i dag. Slik administrasjonen ser 
det vil ikkje Havrevågen vere eit prioritert område for etablering av større nye bustadsareal. Det vil ikkje 
vere i tråd med føringar for samordna areal og transportplanlegging.  
 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Bjarte Vatnøy [mailto:bjarte@vatnoy.no]  
Sendt: 28. april 2015 15:52 
Til: Kristin Nåmdal 
Emne: Havrevågen 
 
 
Hei Kristin 
 
Kan du sei noe om innspillet vår fra Opus, om utvide hyttefelt i Havrevågen, med båtplasser osv ? 
 
Kanskje vi kan snakkes i morgen, og du kan vise meg status ? 
 
Jeg er ledig mellom 11 og 14 i morgen. 
 
Mvh 
Bjarte Vatnøy 
95100054 
Haveevågen as 
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